

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERNATIONAL FOR MEDICAL INVESTMENT Date: 09-04-2021 06:19:06 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الدولية للاستثمارات الطبية التاريخ: 09-04-2021 06:19:06 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INTERNATIONAL FOR MEDICAL INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:30 on 25-04-2021 at ZOOM-AMMAN to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الدولية للاستثمارات الطبية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 25-04-2021 الساعة 12:30 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Approval of transferring the legal status of a company from a public joint stock company to a limited liability company</p>	<p>الموافقة على تحويل الصفة القانونية للشركة من شركة مساهمة عامة محدودة الى شركة ذات مسؤولية محدودة</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Haitham AL Monayyer Position: Acting Head of Shareholders Department</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Haitham AL Monayyer المنصب: رئيس قسم المساهمين</p>